
                Gnojno,15.10.2014r. 

    

       Protokół   Nr  16/14 

 

          Z posiedzenia Komisji  Zdrowia , Socjalnej , Oświaty  i  Kultury  Rady Gminy 

Gnojno odbytego w dniu 15 października 2014 roku w sali konferencyjnej  

Urzędu Gminy  w Gnojnie.                                                                                             

Posiedzenie trwało od godziny  13:00 do  godz. 14:50            

W posiedzeniu , zgodnie z załączoną lista obecności, wzięło udział 3 członków 

Komisji  oraz  Wójt Gminy pani Jolanta Stachowicz , dyrektorzy szkół  i 

kierownik GZOS  pani Stanisława Sikora  

                                         Porządek  posiedzenia : 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Omówienie sytuacji oświatowej i spraw bieżących.       

3. Plany oświatowe na przyszły rok 

Do punktu 1-go. 

Otwarcia posiedzenia   dokonał pan przewodniczący Komisji   Krzysztof Musiał , 

który  powitał wszystkich zebranych  , odczytał porządek obrad  i złożył życzenia 

dyrektorom z okazji Dnia Edukacji Narodowej. Następnie przystąpił do 

omówienia kolejnych punktów obrad. 

Do punktu  2 - go 

Dyrektorzy poszczególnych szkół przedstawili sprawy bieżące swoich placówek 

oświatowych. Poinformowali , że w każdej szkole przed rozpoczęciem nowego 

roku szkolnego poczynione zostały drobne remonty polegające na częściowym 

malowaniu pomieszczeń szkolnych.  

Ponadto w Szkole Podstawowej w Raczycach wykonano generalny remont 

schodów wejściowych do budynku , położono kostkę brukową na przejściach 

do budynku szkoły i do boiska szkolnego, wykonano ogrodzenie budynku szkoły 

od strony południowej. 



Na posiedzeniu pan przewodniczący poruszył sprawę nauczania języka 

angielskiego w szkołach. Poddał do konsultacji z rodzicami i uczniami aby od  

nowego roku szkolnego w Gimnazjum  oprócz języka angielskiego uczniowie  

mogli się uczyć   języka niemieckiego . 

Poruszono problem zakupu komputerów do pracownik komputerowej w 

Gimnazjum  i Szkole Podstawowej w Raczycach.  Obecne komputery są już 

wysłużone i nie spełniają swoich funkcji.    

Pan przewodniczący podziękował zebranym dyrektorom szkół  za wspaniały 

występ artystyczny dzieci na dożynkach gminnych w Janowicach Raczyckich. 

Do punktu  3- go 

Jeżeli chodzi o plany oświatowe na przyszły rok to każdy z państwa dyrektorów  

zabrał głos  i poinformował zebranych o swoich  planach .  

Pani dyrektor Szkoły Podstawowej w Gnojnie Anna Kaczmarek-Pniewska  :    

adaptacja strychu na sale lekcyjne z uwagi na dość liczną liczbę uczniów  ( 148 + 

20 punkt przedszkolny), brak pomieszczenia na świetlicę szkolną,   ogrodzenie 

wokół budynku  szkoły.                                                                                                                                         

Przygotowanie do uroczystości  60- lecia istnienia szkoły i 10- lecia nadania 

imienia szkole. 

Pani dyrektor Szkoły Podstawowej w Raczycach Cesarz Danuta : dalsza  część  

ogrodzenia budynku szkoły , utwardzenie parkingu, wymiana oświetlenia w 

klasach  na świetlówki, usunięcie  starej  betonowej płyty boiska i  wykonanie  

w to miejsce boiska trawiastego.                                                                                 

Pani  Danuta Cesarz poinformowała  również o złożonym piśmie  do Urzędu 

Marszałkowskiego o pomoc finansową  na remont parkietu sali gimnastycznej 

w SP Raczyce. 

Pani dyrektor Gimnazjum w Gnojnie Marzena  Kubiec : odwodnienie budynku, 

ocieplenie budynku ,  dogrzanie hali sportowej, wymiana stolarki okiennej.                                                                                        

Sprawy związane z nadaniem imienia Gimnazjum w Gnojnie. 

Pani Wójt Jolanta Stachowicz poinformowała zebranych , że w przyszłym roku 

planowana jest w Szkole Podstawowej w Gnojnie i Gimnazjum  



termomodernizacja tych budynków, tak że większość z wymienionych prac    

będzie wykonana  z tego projektu. 

Komisja   poprosiła o przygotowanie przez Gminny Zespół Obsługi Szkół w 

Gnojnie  informacji na temat sytuacji finansowej oświaty. 

 

Na tym protokół  zakończono i podpisano.           

                     

                                                                                    Przewodniczący Komisji 

        Krzysztof  Musiał 

 


